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پرسپولیس6

وجه تمایز گاریدو چیست؟
جواد رســـتم زاده / بـــرای قضاوت فنـــی گاریـــدو طبیعتاً 
نبایـــد عجلـــه کـــرد و بایـــد منتظر مانـــد تـــا رقابت های 
لیـــگ برتر آغـــاز شـــود. با ایـــن حـــال در همیـــن مدت 
کوتـــاه هم می توان ســـبک مربیگـــری مرد اســـپانیایی را 
مـــورد ارزیابی قرار داد. کم حرفی و پرتلاشـــی او در دوران 
آماده ســـازی تیـــم می تواند نویـــد روزهای خـــوب را برای 
ســـرخ ها داشـــته باشـــد. می گویند ســـر تمرینات وقت 
را هـــدر نمی دهد و ســـختگیری  هایش بازیکـــن بزرگ و 
کوچـــک نمی شناســـد. خیلی هـــا تمرینـــات او را با زمان 
تمرینـــات برانکـــو مقایســـه می کنند که حتی با شـــدت 
بیشـــتری پیگیری می شـــود. با این حال آنچـــه که امروز 
او را از ســـایر مربیـــان متمایـــز می کند نحـــوه تعامل او با 
خبرنـــگاران و باشـــگاه در فصـــل نقل وانتقالات اســـت. 
گاریدو از روز اولی که در ایران حاضر شـــده اســـت بدون 
توجه به حواشـــی دنیای هـــواداری روی همان مجموعه 
بازیکنانـــی که باشـــگاه برایش تـــدارک دیـــده زوم کرده و 
بـــرای خرید بازیکن جدیـــدی به در و دیوار نزده اســـت. 
او یـــک وینگر راســـت را معرفی کرد که باشـــگاه موفق به 
جذب او شـــد و در ســـایر موارد تمـــام مســـائل را به امور 
مدیریت پرســـپولیس واگذار کرد. مصاحبـــه یکی دو روز 
گذشـــته او مقابل خبرنگاران گویای نـــگاه حرفه ای او به 
مســـائل فوتبالی اســـت. آنجا که او در مقابل سؤال های 
پرتعداد خبرنگاران بـــرای نقل وانتقـــالات تأکید می کند 
وارد مســـائل جذب بازیکنان نمی شود و ترجیح می دهد 
روی داشـــته های تیم تمرکـــز کنـــد. درحالی که همگان 
برای جذب دفاع چپ و دروازه پرســـپولیس فهرســـتی از 
ســـتاره ها را رو می کنند گاریـــدو تنها به ایـــن نکته تأکید 
دارد کـــه نباید برای خریـــد بازیکن عجله کـــرد و کیفیت 
غ از هر  را بر عجلـــه مقدم می شـــمارد. رفتار گاریدو فـــار
نتیجـــه ای که او کســـب کند می توانـــد درس خوبی برای 
مربیـــان جوان ما باشـــد که بـــا لشـــکری از بازیکنانی که 
دلال هـــا به آنها تحمیـــل می کنند به باشـــگاه ها می روند 
و در فصل نقل وانتقالات اســـیر حاشیه سازی و جوسازی 
رســـانه های طرفـــداری می شـــوند. در ســـالیان قبـــل در 
استقلال و پرســـپولیس بارها شـــاهد بودیم که بازیکنی 
بدون کیفیت فقط در ســـایه فشـــار هواداران و رسانه ها 
جذب تیم شـــده اند و نه تنهـــا یار نبودند که ســـربار تیم 
بودنـــد. رفتـــار گاریدو شـــاید امروز بـــه مزاق هـــواداران 
خوش نیاید اما در کـــوران رقابت ها قطعاً اثرات حرفه ای 

خود را نشـــان خواهد داد.
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خروج قریب الوقوع عبدی از لیست گاریدو

مهـــدی عبـــدی و مدیـــر برنامه هایش روز دوشـــنبه برای 
تعییـــن تکلیـــف ایـــن بازیکن راهی ســـاختمان باشـــگاه 
شـــدند امـــا از آنجایـــی کـــه درویـــش در باشـــگاه حضور 
نداشـــت جلســـه ای برگـــزار نشـــد. ظاهـــراً عبـــدی در 
مذاکره ابتدایی با حســـین بادامکی که حـــدود دو هفته 
پیـــش برگزار شـــد بـــه نتیجه مطلوبـــی نرســـیده و حالا 
او و مدیـــر برنامه هایـــش می خواهنـــد بـــا شـــخص رضـــا 
درویـــش جلســـه ای برگـــزار کننـــد.  مبلغ قـــرارداد فصل 
گذشـــته مهدی عبدی با پرســـپولیس 7 میلیـــارد تومان 
بـــوده و حـــالا ایـــن بازیکن عـــدد بیشـــتری بـــرای فصل 
جدیـــد می خواهـــد اما به نظر می رســـد مدیران باشـــگاه 
پرســـپولیس حاضر نیســـتند این عدد را به انـــدازه مبلغ 
مدنظـــر بازیکن بالا ببرند. از ســـوی دیگـــر مهدی عبدی 
که فصل قبـــل در تیم تراکتور با وجـــود دقایق نه چندان 
زیـــادی کـــه نصیبش شـــد 6 گل بـــه ثمر رســـانده مدعی 
اســـت با این آمار و شـــرایطی که دارد و البته ارقامی که در 
این فصل حتـــی به بازیکنان غیر ملی پوش پرســـپولیس 

د  می شـــو خـــت  ا پرد
بایـــد بـــا مبلغ بســـیار 

بالاتـــری قـــرارداد ببندد. 
بـــا این وجود گفته می شـــود 

این بازیکن بعد از بازگشـــت علی علیپور و حضور عیسی 
آل کثیر در تمرین نشـــانه هایی از دلسردی را بروز داده و 
از آنجایی کـــه به صورت طبیعی اهل مبـــارزه و جنگیدن 
برای رســـیدن بـــه جایگاهـــی محکم در تیم نیســـت این 
نشـــانه ها بـــه چشـــم کادرفنـــی و در رأس آن گاریـــدو نیز 
آمده اســـت و همیـــن باعث شـــده تا در لیســـت خروج 
قرار بگیرد. گفته می شود شـــاید پرسپولیس عبدی را به 
باشـــگاه دیگری قرض بدهـــد اما تا جلســـه بین درویش 
با او و مدیربرنامه اش برگزار نشـــود خبری نخواهد شد. 
همچنین شـــایع شـــده بـــود عبـــدی به گل گهـــر خواهد 
رفـــت تا ایـــن باشـــگاه رضایتنامـــه محمدرضا اخبـــاری را 
بـــرای پرســـپولیس صـــادر کنـــد کـــه بعید اســـت چنین 

اتفاقـــی بیفتد.

اخیراً در برخـــی از کانال های فضای مجازی 
شـــایعه ای در خصوص دخالت عضو هیأت 
مدیـــره باشـــگاه پرســـپولیس در روند نقل 
و انتقـــالات ایـــن تیم به گوش می رســـد. در 
همین راســـتا پیمان حـــدادی، عضو هیأت 
مدیره باشـــگاه پرســـپولیس در گفت و گو با 
ایران ورزشـــی در خصوص شایعه دخالتش 
در روند نقل و انتقالات باشـــگاه پرسپولیس 
توضیـــح داد: »همان طـــور کـــه می دانیـــد 
یـــک ســـری افراد معلوم الحـــال در فضـــای 
مجازی اقدام به انتشـــار این دست شایعاتی 
می کنند، این افراد ســـودجو تلاش می کنند 
تـــا فضای هوادار را متشـــنج کنند. بنده یک 
هفته اســـت که تمام فکر و ذکر و دغدغه ام 
بحث انتقال ســـهام باشـــگاه پرسپولیس به 
کنسرسیوم بانکی است و هر روز به سازمان 
خصوصی ســـازی می روم تا این روند تسهیل 

شـــود.« وی ادامه داد: »بنده نه تخصصی در 
نقل و انتقالات دارم و نه وظیفه ام این است 
کـــه دخالت کنم، باشـــگاه خـــودش معاون 
ورزشـــی دارد و جـــزو وظایف او اســـت که در 
نقل و انتقالات حضور مؤثر داشـــته باشـــند. 
برای من هم اصلاً مهم نیســـت این کانال ها 
چـــه شـــایعاتی علیه من مطـــرح می کنند.« 
عضو هیأت مدیره پرســـپولیس در خصوص 
احتمـــال تغییـــر مدیریت و اعضـــای هیأت 
مدیره باشـــگاه پرســـپولیس بعـــد از انتقال 
نهایی سهام به کنسرســـیوم بانکی توضیح 
داد: »به هر حال ابتدا باید ســـهام به مالکان 
جدید واگذار شود تا بعد در خصوص مباحث 
کلان تر تصمیم گیری شـــود اما این احتمال 
وجـــود دارد کـــه مالـــکان جدیـــد تغییراتی 
را اعمـــال کنند امـــا هنوز چیزی مشـــخص 
نیســـت. درحـــال حاضر بـــا توجه بـــه اینکه 

چند بانک مدارک خود را کمی دیرتر تحویل 
ســـازمان خصوصی ســـازی داده انـــد، درگیر 
برطرف کردن مشـــکل انتقال سهام هستم 
اما متأسفانه سازمان خصوصی سازی مدام 
امـــروز و فردا می کند.« حـــدادی در پایان در 
خصـــوص آخرین وضعیـــت مالی باشـــگاه 
پرســـپولیس تصریح کـــرد: »خوشـــبختانه 
توانســـتیم مطالبات فصل گذشته بازیکنان 
را تسویه کنیم و صورت های مالی باشگاه هم 
تا چند روز آینده منتشر می شود. به طور کلی 
شـــرایط از فصول گذشته بهتر است و این به 
دلیل درآمدزایی بود که باشگاه در فصل قبل 

توانسته ایجاد کند.«

روزهـــای  در   / بهـــزاد اول  ایلیـــا 
اخیـــر، نام هـــای متفاوتـــی بـــرای 
نـــد  نو ا بیر ضـــا  علیر نشـــینی  جا
لیس  پرســـپو زه  ا و ر د خـــط  ر  د
از  یکـــی  اســـت.  شـــده  ح  مطـــر
هیلتـــون  نام هـــا،  تریـــن  ید جد
هیلـــی دروازه بان ۳۳ ســـاله فصل 
گذشـــته تیم آنتالیااســـپور ترکیه 
اســـت که ســـابقه حضـــور در تیم 
بنفیـــکای پرتغال را هـــم دارد. این 
دروازه بـــان کـــه قرارداد خـــود را با 
باشـــگاه قبلـــی اش فســـخ کـــرده 
بـــود، بـــدون مشـــکلات پیرامون 
پرداخت رضایتنامـــه وارد مذاکره 
بـــا پرســـپولیس شـــد امـــا اخبـــار 
حاکـــی از این اســـت که بـــه دلیل 
درخواســـت بالای این دروازه بان، 
مذاکـــرات پرســـپولیس بـــا ایـــن 
نرســـیده  نتیجـــه ای  بـــه  گزینـــه 
اســـت. یکی دیگر از دروازه بانانی 
که به پرســـپولیس پیشنهاد شده، 
دنیـــل بریتـــو دســـوزای برزیلـــی و 
ســـال  کـــه  او  اســـت.  ۳۱ســـاله 
گذشـــته دروازه بـــان اصلـــی تیـــم 
ســـن خوزه در لیـــگ امریـــکا بوده 
 MLS امســـال نیز ۴ بازی در لیگ
برای ســـن خوزه انجام داده و یک 
مرتبه هم در لیگـــزکاپ به میدان 

رفته اســـت. شنیده شـــده باشگاه 
ســـن خوزه بـــرای رضایتنامـــه این 
بازیکن، مبلغی ۳۰۰هـــزار دلاری را 
از پرســـپولیس درخواســـت کرده  
اما تـــا این لحظـــه، پیشـــرفتی در 
مذاکـــرات با ایـــن گزینـــه صورت 
نگرفتـــه اســـت. دنیـــل نائوموف، 
دروازه بـــان زســـکاصوفیه و تیـــم 
ملی بلغارســـتان نیز از گزینه های 
ســـنگربانان  در  توجـــه  جالـــب 
پیشـــنهاد شـــده به پرســـپولیس 
بوده کـــه خوان کارلـــوس گاریدو، 
جـــذب این دروازه بـــان را به دلیل 
مشـــکلات اخلاقی و شخصیتی رد 
کـــرده اســـت. این درحالی اســـت 
که ایـــن دروازه بان، تمـــام دوران 
بازی خود را در بلغارســـتان سپری 
کرده و هیـــچ گاه با گاریدو در هیچ 
تیمـــی همکاری نداشـــته اســـت. 
در بیـــن ایـــن گزینه هـــا، پیگیری 
ایـــران ورزشـــی نشـــان می دهـــد 
که الکســـیس گنـــدوز الجزایری-
فرانســـوی، همچنـــان جدی ترین 
گزینه جانشـــینی بیرانوند اســـت. 
ایـــن دروازه بـــان کـــه در روزهـــای 
ن  شـــد منتفـــی  خبـــر  شـــته  گذ
انتقالش به پرســـپولیس شـــنیده 
می شـــد، حـــالا در آســـتانه عقـــد 

قـــرارداد با پرســـپولیس اســـت و 
احتمال رســـمی شدن قرارداد وی 
طـــی روزهـــای آینده کم نیســـت. 
چالـــش اصلـــی پیرامـــون جذب 
ایـــن دروازه بـــان کـــه مـــورد توجه 
گاریدو اســـت، گرفتـــن رضایتنامه 
وی از باشـــگاه بلوییـــزداد الجزایر 
اســـت کـــه بـــا رقـــم خـــوردن این 
اتفـــاق، مانعی بـــر ســـر راه توافق 
ایـــن دروازه بـــان بـــا پرســـپولیس 

وجـــود نخواهـــد داشـــت. برخـــی 
رســـانه ها نیز از احتمـــال معاوضه 
رضـــا  محمد و  ی  عبـــد ی  مهـــد
اخبـــاری خبـــر می دهند امـــا این 
شـــایعات درحالی مطرح شده که 
به نظر می رســـد رضا درویش قید 
پیشـــنهاد برای جـــذب دروازه بان 
داخلـــی را زده و بـــه دنبال جذب 
دروازه بانـــی خارجـــی، از طریـــق 
مذاکره مســـتقیم و بدون واسطه 

اســـت. در نهایـــت بایـــد گفت که 
پرســـپولیس بـــا تعلـــل در زمینـــه 
مذاکرات بـــا گزینه هـــای مختلف 
از  درحـــال  خارجـــی،  و  داخلـــی 
دســـت دادن زمان است و حضور 
ن  و بـــد پیش فصـــل  وی  رد ا ر  د
دروازه بان اصلـــی، می تواند نقطه 
ضعفی بـــزرگ بـــرای تیـــم گاریدو 
پیـــش از شـــروع فصـــل فوتبالـــی 

. شد با

ح شدن گزینه های متفاوت برای جانشینی بیرانوند با وجود مطر

شماره یک قفس توری پرسپولیس گندوز؛
گاریدو فرصت تست ستاره ازبک را ندارد

اورونوف بازی های تدارکاتی را از دست داد
شـــاید طبیعی بود کـــه خبر مصدومیت اوســـتون اورونـــوف را در بازی های 
المپیـــک بشـــنویم چرا کـــه این بازیکن اســـتراحتی نکـــرده بـــود. اورونوف 
بعـــد از پایـــان فصل لیـــگ برتر ایـــران در بازی هـــای تیم ملی کشـــورش در 
مقدماتی جام جهانی شـــرکت کرد و ســـپس به اردوی تیم امید ازبکستان 
برای بازی هـــای المپیک پیوســـت. اوســـتون در دو بازی ابتدایـــی ازبک ها 
هـــم حاضـــر بـــود و طبیعی به نظـــر می رســـید که با ایـــن همه فشـــار دچار 
مصدومیت شود. باشگاه پرســـپولیس اعلام کرده با ترک اردوی ازبک ها در 
المپیک این وینگر تکنیکی از جمعه شـــب بـــه اردوی این تیم اضافه خواهد 
شـــد. باوجود این مصدومیت اورونـــوف  بازی های تدارکاتی ســـرخ ءها را از 
دســـت خواهـــد داد و بدون اینکـــه گاریدو شـــناخت کاملی از او به دســـت 
بیاورد وارد مســـابقات فصل تازه خواهد شـــد. گفته می شـــود او بـــه بازی با 
ذوب آهن در هفته نخســـت فصل که پنجشنبه 25 مرداد برگزار خواهد شد 
می رســـد اما با شـــرایطی که این بازیکن دارد بعید است او به آن بازی برسد. 
نکته اینجاســـت که اورونـــوف بعد از هفته ســـوم لیگ برتر دوبـــاره  باید در 
اردوی تیم ملی کشـــورش برای بازی های مقدماتی جام جهانی حاضر شود 

و ایـــن رفت وآمدها می تواند دوباره برای او مشکل ســـاز شـــود.

ســـعید عزیزیـــان ســـنگربان ســـابق و ملی پوش 
پرســـپولیس از دیر شـــدن جذب دروازه بـــان ابراز 
نگرانـــی کـــرده و نقطـــه نظرات خـــودش را مطرح 

. خت سا
در رابطه با جدایی گوهری و 

جایگزین شدن یک دروازه بان جدید 
به جای او چه صحبتی داری؟

این مســـأله به ســـرمربی تیم ارتبـــاط پیدا می کند 

اما باشـــگاه باید هرچه ســـریع تر دروازه بان جدید 
را جـــذب کنـــد تا گـــزک دســـت دروازه بـــان جدا 
شـــده ندهد کـــه او حرف هایی بزند کـــه در غیاب 
او باشگاه بزرگ پرســـپولیس نتوانسته دروازه بانی 
جـــذب کند. گاریدو هم باید از مدیرعامل بخواهد 
کـــه ســـریع تر اقدام کننـــد چون پرســـپولیس کار 
بســـیار ســـختی را در آســـیا و ایـــران بـــرای دفـــاع 
از عنـــوان قهرمانـــی اش پیـــش رو دارد. گوهـــری 
هـــم دروازه بـــان خوبـــی اســـت امـــا در حـــد گلر 
یک پرســـپولیس نیســـت امـــا در تیم هـــای دیگر 

می توانـــد گلر یک باشـــد.
فکر می کنی چرا کار جذب بازیکنان 

جدید خصوصاً گلر و چند بازیکن 
جدید متوقف مانده؟

بـــه نظر مـــن یکـــی از ایرادهـــای بـــزرگ مدیریت 

پرســـپولیس یـــا گروهی که برای جـــذب بازیکنان 
جدیـــد پرســـپولیس صحبت می کنند این اســـت 
کـــه مثلاً بـــرای گلر با یک گزینـــه صحبت می کنند 
و بعـــد هم در انتظار پاســـخ آن بازیکـــن می مانند 
کـــه ایـــن رویه اصلاً درســـت نیســـت چـــون زمان 
از دســـت مـــی رود. به نظرم بهتر اســـت کـــه برای 
نتیجه گرفتن پرســـپولیس حتماً با چند گزینه به 
صـــورت همزمان صحبت کنند تـــا با یکی از آنها در 
نهایت به توافق برســـند نه اینکه تک تک صحبت 
کننـــد. باشـــگاه هرچـــه ســـریع تر بایـــد بازیکنان 
جدیـــدش را جـــذب کنـــد و در اردوی ترکیه آنها را 
در اختیـــار گاریدو قـــرار دهد چـــون واقعاً فرصت 
چندانـــی برای شـــروع لیـــگ باقی نمانـــده و این 

چنـــد روز هم ماننـــد برق و بـــاد می گذرد.
در خصوص بازیکنان جدید جذب 

شده چه نظری داری؟
به هرحـــال هر بازیکنی که به پرســـپولیس می آید 
باید ســـتاره باشـــد در غیـــر این صورت با مشـــکل 
مواجـــه خواهد شـــد. درحال حاضـــر هم خطاب 
به مدیرعامل باشـــگاه می گویم و از او درخواســـت 
می کنـــم واقعـــاً ســـناریوی قبلی را تکـــرار نکند که 
بعـــد از جدایـــی یحیی بـــه یک باره چنـــد بازیکن 
گرفتنـــد و در ابتدا شـــرایط ســـختی را رقـــم زدند. 
الان هـــم تا فصل شـــروع نشـــده بازیکنـــان مورد 
نیـــاز را جـــذب کند تـــا تیـــم خدایی ناکـــرده یک 
نیم فصـــل از حریفانش عقب نیفتـــد و بعد دوباره 
در نیم فصـــل بـــه فکـــر جـــذب بازیکنـــان خـــوب 
بیفتنـــد، فکـــر می کنـــم مدیریت بایـــد از اتفاقات 
قبلـــی و تجربه ای که کســـب کرده اســـتفاده کند 
نـــه اینکه بعضی از اشـــتباهات دوباره تکرار شـــود.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

مصاحبه

آنچـــه می توانـــد مایـــه امیـــدواری 
هواداران پرسپولیس در فصل آینده 
باشـــد احتمـــال اســـتفاده از برخی 
جوان های شاخصی است که حداقل 
در تمرینات پیـــش فصل فوق العاده 

امیدوارکننده نشان داده اند.
گاریدو در بازی تدارکاتی عصر یکشنبه 
در نیمه دوم به جوان هایی که گفته 
می شـــود در فصل تـــازه می توانند با 
ستاره های نامدار پرسپولیس رقابت 

کنند میدان داد.
شـــاخص ترین این بازیکنان یعقوب 
براجعه مدافع راســـت ۱8 ســـاله ای 
اســـت که در دو ســـال و نیم گذشته 

تیـــم نداشـــته. او بعد از پـــرورش در 
یکـــی از آکادمی هـــای فوتبال کرمان 
توســـط حســـین عبدی کشف شد و 
با تیم ملی نوجوانان در جام جهانی 
اندونـــزی درخشـــید و حتـــی دروازه 

برزیل را باز کرد.
براجعـــه حـــدود دو مـــاه و نیم قبل 
و در قالـــب تیـــم ملـــی جوانـــان بـــه 
ورزشگاه شهید کاظمی رفت و مقابل 
پرســـپولیس اوســـمار که در کورس 
قهرمانی بود نمایش درخشانی ارائه 
کرد اما شـــاید کســـی فکـــر نمی کرد 
همین بازیکن که در چهره هنوز بلوغ 
نیافته کمتر از ســـه ماه بعد تبدیل به 
بازیکن محبوب یـــک مربی خارجی 

دیگر باشد.
براجعه در تیم ملی جوانان به عنوان 
هافبک یا وینگر راســـت بازی می کرد 
امـــا عصر یکشـــنبه در نقـــش مدافع 
راســـت یـــک نیمه به میـــدان رفت و 

نمایش تحسین برانگیزی ارائه داد.

یعقـــوب قد و قامـــت بلنـــدی ندارد 
و مقابل تیـــم قدرتمنـــدی هم بازی 
نمی کرد اما سراســـر شـــور و شـــوق و 
انـــرژی بود. او با شـــماره پیراهن ۳7 
بارها خط طولـــی را رفت و آمد. او در 
برخورد با بازیکنان حریف فوق العاده 
انرژیک نشان داد و آنقدر محکم بازی 
کرد که حتی در آن بازی بدون برخورد 
کارت زرد گرفـــت. براجعه فوق العاده 
انرژیک بازی می کرد و بیشتر از اینکه 
مدافع راست باشد، وینگر راست بود 
و حتی در یک صحنـــه با جابه جایی 
نقش خـــود در حالی کـــه حرکتی را 
خودش آغاز کرده بود با پاس بادپا در 
مقابل دروازه حریف مثل یک مهاجم 

موفق به گلزنی شد.
درخشش براجعه در تمرینات پیش 
فصل و بازی های تدارکاتی باعث شد 
تا گاریدو او را به همراه سمیر حبوباتی 
به تیم ملی جوانان ندهد و به اردوی 

ترکیه ببرد.

براجعـــه احتمـــالاً از جملـــه معدود 
جوان هایـــی اســـت کـــه می تواند در 
پرســـپولیس خیلـــی زود بـــه ترکیب 
اصلی برســـد و اگـــر در نقش مدافع 
راســـت بازی کند حتی رقیبی جدی 
برای ایوب العملود باشد. همچنین 
در صـــورت بـــازی در خـــط میانی به 
عنوان وینگر راست او رقبای شناخته 
شـــده تری خواهد داشت و می تواند 
ستاره های پرسپولیس را تحت تأثیر 

خود قرار دهد.
بـــا این حال دو نگرانـــی عمده درباره 
براجعه وجـــود دارد. اینکه او در بین 
ســـتاره های پرتعداد اســـکواد گاریدو 
شانســـی برای بازی کردن پیدا نکند 
و افت کند یا به خاطر مطرح شـــدن 
نامش در پرسپولیس و توجه میلیونی 
فضای مجازی با مشکلات و حواشی 
بیرون از زمین فوتبال مواجه شده و 
تحت تأثیر این مـــوارد به آنچه انتظار 

می رود، نرسد.

بازیکن جوانی که گاریدو را تحت تأثیر قرار داد

یعقوب رقیب جدی ایوب

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

گزارش یک

میلاد سورگی، قرضی یا قطعی؟
اینکـــه گاریـــدو، میـــلاد ســـورگی را نخواســـته یـــا خودش 
درخواســـت جدایـــی داده هنـــوز مشـــخص نیســـت اما به 
هـــر حال ایـــن بازیکن فصـــل بعد در پرســـپولیس نخواهد 
بود. ســـورگی یکـــی از بازیکنان تیم امید پرســـپولیس بود 
که فصـــل قبـــل در تیم بزرگســـالان حضور یافـــت. یحیی 
گل محمدی در نیم فصل اول لیگ بیســـت وچهارم و حتی 
برخی مســـابقات لیگ قهرمانان آسیا به سورگی میدان داد 
و در واقـــع او جلوتـــر از هر بازیکن جـــوان دیگری به ترکیب 
اصلـــی نزدیک بود. با وجـــود این به نظر می رســـد یا گاردیو 
به این وینگر جوان اعتقادی نداشـــته یا خودش خواســـته 
پیـــش مربی ای بـــرود که به او اعتماد و اعتمـــاد دارد. گفته 
می شـــود ســـورگی به زودی راهی فولاد خواهد شد اما اینکه 

به صورت قطعی باشـــد یا قرضی مشـــخص نیســـت.
   

کنعانی دیگر محروم نیست
یکـــی از مشـــکلات پرســـپولیس در ابتـــدای فصـــل آینده 
محرومیـــت محمدحســـین کنعانـــی و جریمه ســـنگینی 
بـــود که بـــرای او بریده بودنـــد. این جریمـــه و محرومیت 
به خاطر شـــکایت مدیـــر برنامه های قبلی او اعمال شـــده 
بـــود اما دیگر قرار نیســـت مشـــکلی بـــرای او از این جهت 
ایجاد شـــود. بنابر اعلام معاون حقوقی باشـــگاه، اختلاف 
مالی بین محمدحســـین کنعانی زادگان و مدیربرنامه های 
پیشـــین وی برطرف شـــد و بـــا اعلام رضایت مدیـــر برنامه 
ســـابق، کمیته انضباطی توقف رســـیدگی بـــه پرونده و لغو 
تنبیهـــات در دادنامه صـــادره را اعلام کرد. بـــه این ترتیب 
مدافـــع ملی پـــوش کشـــورمان، مشـــکلی بـــرای همراهی 

پرســـپولیس در رقابت ها نخواهد داشـــت.
   

فعلاً خبری از رأی بیرانوند نیست
معاون حقوقی باشـــگاه پرســـپولیس اعلام کـــرده بود رأی 
مربـــوط به شـــکایت ایـــن باشـــگاه از علیرضـــا بیرانوند 2۰ 
روز دیگـــر اعلام خواهد شـــد اما مســـئول کمیتـــه تعیین 
وضعیت فدراســـیون فوتبال هیچ خبر تـــازه ای دراین باره 
ندارد. جمشـــید نورشـــرق گفته اســـت: جلســـه رسیدگی 
به پرونده روز دوشـــنبه مورخـــه ۱۴۰۳.۰5.۰8 با حضور وکلا 
و نماینـــدگان طرفین در محل کمیتـــه وضعیت بازیکنان 
تشـــکیل و توضیحات و مدافعات طرفین اســـتماع شـــد. 
وی افـــزود: باتوجه به اســـتمهال طرفیـــن در انتظار لوایح 
تکمیلی آنان هســـتیم و کمیته وضعیـــت بازیکنان درحال 
رســـیدگی به پرونده بوده و تاکنون در خصوص این پرونده 
هیچ رأی و یا تصمیمی نگرفته و تمامی اخبار منتشـــره دائر 
بـــر مفـــاد رأی این کمیته، صرفـــاً گمانه زنی بـــوده و خلاف 

واقع و بی اســـاس است.
   

یک گزینه سوریه ای برای خط حمله
در شـــرایطی کـــه لیســـت پرســـپولیس جای زیـــادی برای 
بازیکنـــان بزرگســـال نـــدارد و اصلاً معلوم نیســـت که این 
باشـــگاه و گاریـــدو مهاجم جدیـــد دیگری بخواهنـــد اما در 
فضای مجازی شـــایع شده این باشـــگاه دنبال یک مهاجم 
ســـوریه ای اســـت. محمود المواس ملی پوش سوریه ای به 
عنـــوان آقای گل ســـابق لیگ عراق که ســـابقه رویارویی با 
تیـــم ملی کشـــورمان را دارد گزینه ای اســـت کـــه از آن نام 
بـــرده می شـــود. او با تیمـــش همزمان بـــه قهرمانی لیگ و 
جام حذفی عراق دســـت یافـــت. جالب اینکه این مهاجم 
۳۱ســـاله را درحالی برای پرســـپولیس گزینه کرده اند که او 

با باشـــگاهش قرارداد دارد.


